
 
Møte i Grenlandsrådet 26. april 2019 

 
Møtested:  Drangedal kommunehus, Drangedal 
Møtedato:  26.04.2019 
Tidspunkt:  10:00 – 15:00 
 
Følgende medlemmer var til stede: 

Bamble Hallgeir Kjeldal, Heidi Herum, Lars Inge Rønholt 

Drangedal Tor Peder Lohne, Arnt Olav Brødsjø, Magnus Straume 

Kragerø Jone Blikra, Charlotte Therkelsen Sætersdal 

Porsgrunn Robin Kåss, Anne Karin A. Hansen 

Siljan Kjell Abraham Sølverød, Dag Jøran Myrvang 

Skien Jan Terje Olsen, Rolf E. Andersen 

 
 
Forfall: 

Kragerø:     Henriette Fluer Vikre 
Porsgrunn: Janicke Andreassen  
Siljan:         Kim Vegard Rekvik 
Skien:         Hedda Foss Five, Erik Næs 

 
Fra rådmennene deltok: 
Bamble:  Geir Håvard Bjelkemyr-Østvang  
Drangedal:  Jørn C. S. Knudsen 
Kragerø:  Inger Lysa 
Porsgrunn:  Per Wold 
Siljan:   Jan Sæthre  
Skien:   Ole Magnus Stensrud  
 
Tillitsvalgte:  Tore Nygaard, Elisabeth Timland og Sjur Ole Taule 
Protokollfører: Sondre Groven, Grenlandssamarbeidet   
 

Saksnr./tidspunkt Sak 

4/19 
 

Protokoll fra møte i Grenlandsrådet 11.01.19 
Ekspedert 16.01.19 
 
Vedtak 
Godkjent uten merknader. 
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Viljeserklæring, Vekst i Grenland   
 
Hanne Gro Haugland orienterte om Viljeserklæringen. 
 
Etter presentasjonen ble det diskutert hvorvidt Grenlandsrådet kunne 
behandle Viljeserklæringen, eller om den måtte sendes videre til de 
respektive kommunestyrene.  
 
Forslag fra Jone Blikra: 
Viljeserklæringen sendes til de respektive kommunestyrene for 
behandling 
 



Forslag fra Rolf Erling Andersen: 
Grenlandsrådet gikk gjennom grunnlaget for Grenlandssamarbeidet 
som bl. a. bygger på: 

1. Samarbeide aktivt om å profilere Grenland som 
lokaliseringssted. 

2. Ikke konkurrere internt, f. eks ved å tilby subsidierte tomter, 
eller påvirke virksomheters valg ved lokaliseringsspørsmål. 

3. Respektere virksomhetenes lokaliseringsønske. 
4. Holde hverandre løpende informert om henvendelser fra 

virksomheter vedrørende lokalisering/relokalisering. 
5. Respektere virksomhetens behov for konfidensialitet, men det 

skal gjøres oppmerksom på at grenlandskommunene primært 
ønsker åpenhet seg imellom. 

6. Tilby næringsarealer i samsvar med føringer i de til enhver tid 
vedtatte strategier og planer. 

7. Stille til rådighet nødvendige ressurser til arbeidet å tiltrekke 
statlige virksomheter til Grenland. 

 
Votering 
Forslaget fra Blikra fikk 6 stemmer og falt. 
Forslaget fra Andersen ble vedtatt mot 4 stemmer. 
 
Grenlandsrådets behandling 
Grenlandsrådet gikk gjennom grunnlaget for Grenlandssamarbeidet 
som bl. a. bygger på: 

1. Samarbeide aktivt om å profilere Grenland som 
lokaliseringssted. 

2. Ikke konkurrere internt, f. eks ved å tilby subsidierte tomter, 
eller påvirke virksomheters valg ved lokaliseringsspørsmål. 

3. Respektere virksomhetenes lokaliseringsønske. 
4. Holde hverandre løpende informert om henvendelser fra 

virksomheter vedrørende lokalisering/relokalisering. 
5. Respektere virksomhetens behov for konfidensialitet, men det 

skal gjøres oppmerksom på at grenlandskommunene primært 
ønsker åpenhet seg imellom. 

6. Tilby næringsarealer i samsvar med føringer i de til enhver tid 
vedtatte strategier og planer. 

7. Stille til rådighet nødvendige ressurser til arbeidet å tiltrekke 
statlige virksomheter til Grenland. 
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Konkretisering av satsingsområder for Grenlandssamarbeidet   
 
Per Wold orienterte. 
 
Dokumentet med satsingsområder er et dynamisk dokument, som 
skal belyse satsingsområdene for Grenlandssamarbeidet. De fire 
satsingsområdene er: 

 Helse 

 Utdanning 

 Samferdsel/infrastruktur 

 Næringsutvikling 
 
Dokumentet er utarbeidet av Rådmannskollegiet og har som hensikt 
å trekke frem saker som Grenlandskommunene kan enes om. 



Satsingsområdene er sentrale i Grenlandssamarbeidets videre 
arbeid.  
 
Tilbakemeldingene til dokumentet var positive. Lars Inge Rønholt og 
Robin Koss påpekte at Gassveien burde inn i dokumentet.  
 
Magnus Straume påpekte at Jernbaneforum Sør også må inn i 
dokumentet. 
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Status og utvikling ved Sandefjord lufthavn Torp   
 
Administrerende direktør, Gisle Skansen, orienterte om status og 
utvikling ved Sandefjord lufthavn Torp. 
 
Skansen trakk frem Torp som en sentral lufthavn for hele 
Torpregionen, som Grenland også inngår i. Han oppfordret 
politikerne til å framsnakke flyplassen i tiden fremover. 
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Årsmelding 2018 og Handlingsplan 2019  
 
Sondre Groven orienterte. 
 
Vedtak 
Årsmelding 2018 og Handlingsplan 2019 ble tatt til orientering 
 

9/19 
 

Eventuelt 
 
Ny kommunelov 
Jone Blikra trakk frem status for de interkommunale samarbeidene 
mellom kommunene, i henhold til ny kommunelov. 
 
Ole Magnus Stensrud og Per Wold påpekte at arbeidet er pågående, 
og at vertskommunene får et hovedansvar for det enkelte 
samarbeidet.   
 
De interkommunale samarbeidene, i lys av ny kommunelov, er også 
et av temaene på møtet i Rådmannskollegiet i mai.  
 

 
 


